
Kommunfullmäktige 2020-03-19
Fråga till Simon Chrisander (L) angående dåligt underhållna byggnader i 
offentlig miljö

Malmö stad lägger ned stor energi och kraft på att utforma och försköna vår stad. Man har 
synpunkter på hur skyltar är utformade, vilken färg fasaderna på husen får ha och vilken typ 
av stolar på uteserveringar som är tillåtna. 

Dock tycks våra gamla kiosker leva ett eget liv i vår stad. En småföretagare har förvisso 
många gånger en ansträngd budget och jag kan förstå att man ibland inte har sitt huvudfokus 
på att underhålla den byggnad man verkar i. Dock börjar det finnas byggnader av 
kioskkarraktär som genom sitt skick skämmer det område där den är placerad. Ett av det 
värsta exemplet är kiosken på hörnet Vendelsfridsgatan och Lorensborgsgatan, vars skick gör 
att man tror att den skall rasa samman. En dåligt underhållen byggnad bidrar varken till trivsel 
eller till att ett område ska känna sig tryggt.

Med anledning av ovanstående är min fråga till Simon Chrisander (L), kommunalråd och 
miljönämndens ordförande:

Kommer din nämnd verka för att de som bedriver handel eller matverksamhet ser till att deras 
lokaler utvändigt inte skämmer omkringliggande område?

John Roslund (M) 

Malmö 2020-03-12

Enkel fråga 


